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§ 18 

Övriga frågor 

Kadir Kasirga (S) framförde att några av nämndens ersättare 
uttryckt önskemål om att delta vid sammanträdet på distans, då 
det för närvarande endast är nämndens ledamöter som deltar 
fysiskt vid sammanträdet för att minska risken för 
smittspridning.  
 
Förvaltningschef Lena Holmdahl anförde att det finns möjlighet 
att delta på distans men att det uppställs en rad formkrav för att 
ett sammanträde på distans ska kunna genomföras, bland annat 
gällande teknisk utrustning. Vidare är nämndens sammanträden 
slutna vilket ställer höga krav på informationssäkerhet. 
Utbildningsförvaltningen har efterfrågat tydligare anvisningar 
från stadsledningskontoret i frågan.  
 
Ordföranden anförde att det är beklagligt att ersättare inte kan 
delta vid sammanträdena för närvarande men att förhoppningen 
är att ersättarna ska kunna delta fysiskt vid sammanträdena 
under hösten. 


